



July 5, 2024

- français suit-

Dear Nordiq Canada Partner,

Please be advised that Nordiq Canada **CEO Stéphane Barrette's** last day with the organization is today, July 5. Stéphane, who has served as Nordiq Canada's chief executive officer since 2020, has a deep history within Canada's cross-country ski community, and specifically with Nordiq Canada since 2006. Please join us in thanking Stéphane for his contributions to the sport.

Megan Begley, Nordiq Canada's Chief Operating Officer, has agreed to serve as acting Chief Executive Officer, starting July 6th. Megan can be reached at [mbegley@nordiqcanada.ca](mailto:mbegley@nordiqcanada.ca). The Board of Directors will provide updates on next steps as they become available.

Sincerely,

Morgan Rogers,  
Chair, Board of Directors  
Nordiq Canada



Le 5 juillet 2024

Cher partenaire de Nordiq Canada,

Veillez noter que Stéphane Barrette, chef de la direction de Nordiq Canada, quittera l'organisation aujourd'hui, le 5 juillet. Stéphane, qui occupe le poste de chef de la direction de Nordiq Canada depuis 2020, œuvre depuis longtemps au sein de la communauté du ski de fond au Canada, et plus particulièrement au sein de Nordiq Canada depuis 2006. Nous tenons à remercier Stéphane pour sa contribution au sport.

Megan Begley, chef de l'exploitation de Nordiq Canada, a accepté d'occuper le poste de chef de la direction par intérim à compter du 6 juillet. Vous pouvez communiquer avec Megan à l'adresse suivante: [mbegley@nordiqcanada.ca](mailto:mbegley@nordiqcanada.ca). Le conseil d'administration fournira des mises à jour sur les prochaines étapes dès qu'elles seront disponibles.

Sincèrement,

Morgan Rogers, Présidente du conseil d'administration Nordiq Canada